
SDS (odgovor 30.5.2018) 

Spoštovani, 

  

zahvaljujemo se za vaše sporočilo in ugotavljamo, da držijo vaše navedbe o tem, da reševanje 

infrastrukturne problematike Umetnostne galerije Maribor traja že dlje časa. Resnično že predolgo časa. 

Gre pa za enega od problemov, ki ga bosta morala celovito in odgovorno v obojestransko zadovoljstvo 

reševati prihodnja vlada in lokalna skupnost. 

  

Naj ob tem še dodamo, da morata tako lokalna skupnost kot država skrbeti za ustrezen razvoj kulture, 

da le-tega ne gre zanemarjati in da mora slovenska kultura zaživeti v objemu prostosti duha. Zato je 

eden od ukrepov, ki ga predvidevamo v Slovenski demokratski stranki ta, da se delež državnega 

proračuna, namenjenega kulturi, vrne na raven pred letom 2008 in tako slovenski kulturi ponovno 

zagotovimo rast in razvoj. 

  

  

Prijazen pozdrav, 

Služba za odnose z javnostmi SDS 

 


